



Green Gables
Heritage Place

Site patrimonial
Green Gables

Songs & Stories

Tap your toes! Enjoy lively Maritime tunes and tales at a Green Gables ceilidh. Clap along, soak in the music, and experience the storytelling traditions that have filled island kitchens for generations. Ask staff what's in store.

Tuesday | Thursday

2:00 pm to 3:30 pm

Cost

\$26.25 per person

*Bilingual

Chansons et histoires

Chantez et dansez! Plongez dans l'ambiance d'un ceilidh de Green Gables avec des histoires et des chansons entraînantes des Maritimes. Tapez des mains, laissez-vous porter par la musique et découvrez les histoires qui animent l'île depuis des générations. Renseignez-vous auprès du personnel.

Mardi | Jeudi

14 h 00 à 15 h 30

Prix

26,25 \$ par personne

*Bilingue



Guided Tour

Discover the literary life of Lucy Maud Montgomery. Walk in her footsteps as you explore the setting that inspired Anne of Green Gables.

Twice daily

11:00 am to 11:30 am

1:00 pm to 1:30 pm

Cost

\$6.50 per person

*English and French

Visites Guidées

Découvrez la vie littéraire de Lucy Maud Montgomery. Suivez ces pas en explorant le paysage qui a inspiré Anne... la maison aux pignons verts.

Deux fois par jour

11 h 30 à 12 h 00

13 h 30 à 14 h 00

Prix

6,50 \$ par personne

*Français et anglais



Park Canada Xplorers

A program featuring exploration activities for children and their families.

Cost \$ 4.00



Les Xplorateurs de Parcs Canada

Programme d'activités de découverte pour les enfants à faire en famille.

Prix 4,00 \$